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Ledamöter Lillemor Samuelsson (V) 
Svante Thorell (MP) 
Alexander Saednia (M) Ordförande § 11 
Hanna Wistrand (L) 
Laila Abdallah (S) 
Göran Hällström (M) 
Cecilia Obermüller (MP) ersätter Anders Edin (SD) 
Claes Backlund (M) ersätter Johan Paccamonti (M) 
Pelle Johansson (S) ersätter Susanne Lund (S) 
Louise Minnhagen (L) ersätter Evelina Kogsta (M) 
Fredrik Sone (V) ersätter Elisabeth Löfvander (V) 
Adam Rosberg (C) ersätter Johan Duvdal (C) 
 
 

Övriga närvarande Lisa Kinnari Stadsdelsdirektör 
Caroline Hoffstedt Avdelningschef 
Peter Dacke Avdelningschef 
Magnus Borgsten Avdelningschef 
Susanne Karlsdotter Avdelningschef 
Timmie Aspelin Nämndsekreterare 
 

Justerare Johan Heinonen (S) §§ 1-10, 12-27, Alexander Saednia (M), Lillemor 
Samuelsson (V) § 11 
 

Datum för justering 2022-11-25 
 

Paragraf §11 
 

Sekreterare Timmie Aspelin 
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§ 11 
Planärende på samråd  - del av Åkeshov 1:1, 2, mfl. (intill 
kvarter Famnen)  
 
Jäv 
Ordföranden Johan Heinonen (S) har på grund av jäv inte 
deltagit i eller varit närvarande vid handläggningen av detta 
ärende. Alexander Saednia (M) är ordförande under denna 
paragraf. 
  
BRO 2022/376 
 

Beslut  
1. Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
stadsbyggnadskontoret som svar på samrådsremissen avseende 
förslag till detaljplan för del av Åkeshov 1:1, 2 m.fl. intill kvarteret 
Famnen. 
 
2. Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett förslag till detaljplan för Åkeshov 1:1 m.fl. (intill kvarteret 
Famnen) i stadsdelen Åkeshov i Stockholm, S-Dp 2017–17450, har 
upprättats av stadsbyggnadskontoret. Planförslaget möjliggör cirka 
200 bostäder i ett mycket kollektivtrafiknära läge och skapar fler 
entréer och kopplingar till omgivande natur. Detaljplanen möjliggör 
även för en elnätsstation samt en ny gata för angöring till de nya 
bostäderna. 
 
Bromma stadsdelsförvaltning menar att grönkompensation ska utgå 
i projektet samt att förvaltning önskar en dialog kring utformningen 
av denna. 
Bromma stadsdelsförvaltning har inga synpunkter på den föreslagna 
detaljplanen. Stadsdelsförvaltningen har inom ramen för planarbetet 
begärt en LSS-gruppbostad inom projektet vilket tillgodoses. 
 
Behovet av förskoleplatser täcks av befintliga förskolor. I ärendet 
omnämns en möjligt kommande ny GC-väg från området vidare 
mot Abrahamsberg. Bromma stadsdelsförvaltning önskar att denna 
nya GC-sträckning planeras in och anläggs som en del i det 
kommande exploateringsprojektet. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 
Ordföranden Alexander Saednia (M) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Svante Thorell (MP), Hanna Wistrand (L) och Adam Rosberg 
(C) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Det är bra att tillföra nya bostäder i ett kollektivtrafiknära läge. 
Dock menar vi att det också behövs öppnas en ny och östlig ingång 
till tunnelbanan. Brommaplans enda tunnelbaneentré är redan idag 
hårt belastad. Staden måste samarbeta med Region Stockholm för 
att få till stånd en ny tunnelbaneentré för att kunna serva de nya 
bostäderna. 
 
Föreslagen bebyggelse borde till skala och utformning bättre 
anpassas till platsen och kringliggande bostäder. Den föreslagna 
bebyggelsen är delvis mycket storskalig och exploateringsgraden 
väl hög. Markanvisningen som gjordes för 100 bostäder, är nu uppe 
i det dubbla antalet. Att bygga samman punkthusen med lågdelar 
ger mer markintrång än friliggande punkthus, vilket därför förordas. 
För att minimera sprängningar och schakt behöver det utredas hur 
den tillkommande bebyggelsen bättre kan anpassas till topografin 
på platsen och därigenom också skydda befintlig naturmark 
Den grönklassade kyrko- och samlingslokalen Famnen bör försöka 
bevaras och byggas till eller om. Rivning är inte bra 
resursutnyttjande och rivning och nybyggnad ger skadliga 
klimatutsläpp. 
 
De naturvärden som ianspråktas måste ersättas i form av ekologisk 
kompensation och värdefulla träd ska inte bara skyddas i planen 
utan även under byggnadsfasen. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2022/376-6 (Godkänd - R 1) Samråd detaljplan för del 
av Åkeshov 1:1, 2 m.fl. i kv. Famnen 

 BRO 2022/376-2.2 Plankarta samråd_10089462_2_6 
 BRO 2022/376-2.1 Planbeskrivning samråd_10090013_1_6 
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